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Sukladno dlanku 11' stavku 4. zakonao pravu na pristup informacijama ( Narodne novine br.25113,85/15, 69122) op6inski nadelnik opeirr" Drenovci daje slijede6e:

IZVJESdE O SAVJETOVANJU S JAVNOSCU

Na temelju dlanka 10. i 1l . zakona o pravu na pristup informacijama ( Narodne novine br.25113,85/15, 69/22)opdinaDrenovcijeprovelasav.letovanjesjavnosiuzanacrt 
prijedloga:

- Plana proraduna opiine Drenovci za 2024. s projekcijama proraduna 2025. i2026.godinu.

U postupku javnog savjetovada koje se provodilo od 3.studenoga do 4.prosin ca 2023.koji je
objavljen na internetskim stranicama opdine Drenovci pristigli su slijede6i zahtjevi:

- Prijedlog Mateja Brnida za poveoarye rashoda za kosenje javnih povrsina, odnosno spredvidenih92.905,97 euraza2024.i2025.godinu, iznose poveiati " lggi;;i;;;":
Isti prijedlog je dostavljen s obrazlozenjem i isti 6e biti sastavni dio ovoga izvjes2a.
Prijedlog Mateja Brniia za povecanje rashoda za kosenje javnih povrsina, odnosno spredvidenih 92.905,97 evta za 2024. i 2025.godinu, iznose povedati na 199.0g4.21 eura seodbija izruzloga Sto opdina Drenovci prema saznanjima s kojima raspolaZemo nije imala nitijednu sluZbenu primjedbu na ko5enje javnih povrsina, aurazgovoru s upravom drustva koja je
nadlezna za odrzavanje javnih povrsina redeno je kako je bilo primjedbi, ali na kosenje ispredprivatnih ku6a Sto nije u nadleZnosti op6ine Drenovci, osim u dijelu opomena i izdavanla
rjeSenja u upravnom postupku za kosenje trave ispred privatnih stambenih objekata Sto je unadleZnosti komunalnog redara.
Yezano za divlie Zivotinje u naselju mi5ljenja smo kako je isti problem nastao zbog velikogdemografskog i ekonomskog sloma u posljednjih 20-;k godina o demu govore statistikenadleznih tijela i poruzne statistidke brojke o-paol broja stanovnika na koji su veliki utjecajimale promasene politike koje je vodila op6ina DrenJvci, a uslijed gore navedenog doslo jedo velikog broja starih, napustenih i neodrzavanih kuda u kojima niiko ne Livi i zakoje suodgovorni vlasnici ku6a.



- Prijedlog Mateja Brniia da se doda Fond za zastitu okolisa i energetsku udinkovitostkao izvor financiranja kupovine automobila s iznosom od r0.000,0d"rru.

Isti prijedlog je dostavljen s obrazlo1enjem i isti 6e biti sastavni dio ovoga izvjesia.
Prijedlog Mateja Brnida da se doda Fond za zastitu okolisa i energetsku udinkovitost kao izvorfinanciranja kupovine automobila s iznosom od 10.000,00 eura odbija se iz razloga stosmatramo da op6ini Drenovci kao niti sluZbenicima u opdini Drenovci kufouirru luksuznogautomobila nije potrebna.

- Prijedlog Mateja Brnida za ukidanjem smanjenja rashoda za kulturno-umjetnidkadrustva odnosno s predvidenih ts.i++,56 eura za 2024. i 2025., vratiti iznose na26.544,56 eura kako j eu2023.

Isti prijedlog je dostavljen s obrazlozenjem i isti 6e biti sastavni dio ovoga izvjes6a.
Prijedlog Mateja 

-Brni6a 
za ukid,anlem smanjenja rashoda za kulturno-umjetnidka drustvaodnosno s predvidenih 18.544,56 eura za2o2i. i2025.,vratiti iznose na26.544,56 eura kakoie u 2023 odbija se iz ruzloga Sto su,ova sredstva prema nasem misljenju dostatna za rudkulturno-umjetnidkih drustava, a niti jedna oa ,raruga t o.i, a3.tu.1. u kulturi nije posla primjedbuna Plan proraduna opiine Drenovci za 2024. r prol-.t ii"u- a za 2025 . i 2026.godinu, a takoderniti na Program javnih potreba u kulturi opeine brenor.i za2024.koji je takoder bio na javnomsavjetovanju i koji se redovno objavljuje u mandatu ovog opeinskog nadelnika, a sto prije nijebio sludaj' ostavlja se mogudnost da se u sludaju potrebeiznosi pove6aju, ali u ovome trenutkuzaistimnema potrebe.

- Prijedlog Mateja Brnida da se poveiaju rashod i za rud,male skole-materijalni rashodi,odnosno spredvidenih 88.002,1 | 2a2024.te82.502,11etxaza2o25. godinu i7g.g7o,o6etraza2026' godinu, iznose povedati na95.335,62 euraza2124.godinu te 110.002,64eura za 2025. godinu i 2026.godinu.

Isti prijedlog je dostavljen s obrazlozenlem i isti 6e biti sastavni dio ovoga izvjes2a.
Prijedlog Mateja Bliia da se pove6aju rashodi zarud,male skole-materijalni rashodi, odnosnospredvidenihSS'002,1r2a2024.te82.502,11 eura za2l25.godinu i7g.970,06euraza2026.godinu, iznose poveiati na95.335,62 euraza2}z4.godinu te 110.002, 64 ewaza1y2;.godinui 2026'godinu odbija se iz ruzloga Sto opdina Dreiovci p.oradun planirana temelju realnihpodataka sto ie oofaz,ati i izvr5enje proraduna 2a2023. godinu, a opdinski nadelnik nemamoguinosti predvidanja buduiih dogadaja kao niti mogudnost proricanja budu6ih dogadaja.ostavlja se moguinost da se u sludaju potrebe iznosi po"veiaju, ali u ovome trenutku za istimnema potrebe.

- Prijedlog Mateja Bmi6a za povecanje rashoda za infrastrukturu osnovnih skola spredvidenih66.361,41 euro za2024godin , iznos pove catinagg.542,11 eura.
Isti prijedlog je dostavljen s obrazlozenjem i isti ie biti sastavni dio ovoga izvjesia.
Prijedlog Mateja nliea za povecar4e rashoda za infrastrukturu osnovnih skola s predvidenih66'361'41 elrro za 2024 godinu, iznos pove6ati na 99.542,11 eura odbija se iz razloga stonovdani iznosi koji su predvideni smatramo realnim za sufinanciranje skola sukladno ovomeprogramu' Nadam se da ste predmetni prijedlog koji 6u podrzati uputili i osnivadu skole



vukovarsko-srijemskoj zupanrli, a do danas nisam dobio nikakav zahtlev od ravnate ljalice
osnovne skole koja upravlja Skolom pa bi valjalo postovati osobe ovlastene za predstavljanje izastupanje tih tijela i njihove odluke, a niti je dostavljen bilo kakav prfedlog na javno
savjetovanj e' Zelimvas podsjetiti kako je u mandatu ovog opdinskog nadelnika u potpunosti
ureden poslovni prostor u Domu kulture u Euri6ima koji koristi poslovni subjekt koji obavljatrgovadku djelatnost prodaje mje5ovite robe Sto je bitno poboljsalo kvalitetu Livotagradana uDuricima obzirom je dotad nazalost nisuimali. Nadalje, u potpunosti je ureden trg u Euri6ima,povudeno je na javnom natjedaju 16.700,00 

"uri 
,u uredenje i rcalizaciju istoga, te jenapravljena nadstresnica na groblju u Duriiima, a u planu.;. porturryun3il;, ispred crkve,kao i niz drugih projekata zanaiedrage Duri6e. rzraAtomi je arag oiaj zahtjev obzirom sam isam primjetio kako se u Euride ulagalo vrlo malo ili nista, ali o realizaciji ovoga zahvatatrebaju

se brinuti tijela i osobe odgovorne u tim tijelima za rcalizaciju istoga. vezino za odrzavanjecvelferije smatramo kako 6e cvelferija u Euri6ima biti jedna od bol.lih, a opiina Drenovci 6esvim svojim kapacitetima poduprijeti ovu manifestaciju.

- Prijedlog portala Lokalna Hrvatska za uvrstavanje u proradun dosao je i prije samog
podetka i objave javnog savjetovanja odnosno 24.kolovoza2023.i 6.iistopad a2023.u
formi ponude pa ovaj prijedlog nije usvojen obzirom se poslovi s opiinom Drenovci
ugovaraju putem postupaka javne nabave, aradisame transparentnosti obavjestavamo
ovo tijelo da smo zaptimili ponudu od istog medija u iznosu od,47O,00eura godiSnje.

Prijedlog nije zaptimljen u roku kad je provodeno javno savjetovanje, pa se nije trebao nititazmatrati ali radi povedanja transparentnosti isto srno udinili, t. ,. prij"aiog odbija.
- Prijedlog udruge mladih oboljelih od dijabete sa ,,InZurlini,, Veliki kraj 55, Zupanja

kojim udruga zahtijeva dodjelu bespovratnih sredstava u iznosu od 2.000,0 0 eura za2024' za provodenje aktivnosti Sto jednostavnijeg povratk a u vrti76kolu nakon
odredivanja dijagnoze i Sto laksu prilagodbu i kvalitetniji zivot djece i mladih oboljelih
od Se6erne bolesti tip I u svakodnevici.

Prijedlog udruge ,,Inaulini* se odbija iz razlogasto je za iznos potpore koji je traLenmora biti
raspisan javni natjedaj za financiranj e ru{a udruga Loji ie bitiiaspisan i iozq. na koji 6e seudruga modi prijaviti i participirati i dobiti bespovratna sredstva za svoj rad.
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